
 
Protokoll Årsmöte 
Fört vid årsmöte 2025-03-27 
Plats: Närlundaskolans matsal 
Representation: 18 personer närvarande vid årsmötet. 5 i styrelsen, 3 suppleanter. Frånvarande från styrelsen: Ingen 
 
Ordförande Hans Christiansen öppnade mötet 
 
1. Mötets behöriga utlysande 
Mötet befanns vara stadgeenligt utlyst. 
 
2. Val av ordförande 
Till mötets ordförande valdes Hans Christiansen. 
 
3. Val av sekreterare 
Till mötets sekreterare valdes My Blomqvist Olsberg. 
 
4. Val av två justeringsmän och tillika rösträknare 
Till justeringsmän valdes Robert Östling och Rolf Wallentin. 
 
5. Fastställande av dagordning för stämman 
Den med kallelsen utsända dagordningen fastställdes.  
 
6. Styrelsens verksamhetsberättelse för 2024 
Verksamhetsberättelsen godkändes. 
 
7. Redovisning av det gångna årets ekonomiska utfall 2024 
Redovisningen godkändes. 
 
8. Revisionsberättelse  
Revisor Joachim Eckerström redovisade revisionsberättelsen. 
Revisionsberättelsen godkändes. 
 
9. Ansvarsfrihet för styrelsen 
Styrelsen beviljades ansvarsfrihet för det gångna året.  
 
10. Styrelsens förslag till utgifts och inkomststat samt debiteringslängd för 
2025.  
Förslaget om utgifts och inkomstat godkändes. 1750 kr/andel, permanentboende 5250 kr. Oförändrat från förra året. 
 
11. Ersättning till styrelse och revisorer 
Ordinarie är hedersmedlemmar, vilket gör att de inte behöver betala årsavgiften. Suppleanter liksom revisorer får 900 kronor. 
Ersättningen godkändes. 
 
12. Val av styrelseledamöter för kommande perioder 
 
Valberedningen föreslår nyval/omval som ordinarie enligt följande: 
 
Peter Söderlund, vägfodge 2 år Nyval 
Anna-Karin Nystedt, ledamot 2 år Nyval
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Hans Christiansen, ordförande 2 år Omval 
My Blomqvist Olsberg, sekreterare 2 år Omval 
 
Valberedningen föreslår även: 
Anna Leander 1 år Suppleant, Omval 
Tomas Södergren, 1 år Suppleant, Omval 
Rasmus Hallander, 1 år Suppleant, Nyval 
 
Beslut fattades enligt valberedningens förslag. 
 
13. Val av revisorer 
Till revisorer omvaldes Joachim Eckerström och Deirdre Ross.  
 
14. Val av valberedning 
Till valberedning omvaldes William Heigard och Patrik Nyberg.  
 
15. Motioner från medlemmarna 
Inga motioner har inkommit.  
 
16. Övriga frågor 
Kommunen vill ta över vägföreningar på Ekerö/Färingsö och risk finns att de standardiserar detta. Konsultbyrån har lämnat över 
ett förslag till tekniska chefen, Åsa Westerberg, i Ekerö Kommun. Styrelsen har haft möte med tekniska chefen, eftersom vi inte 
tycker att något av deras förslag är bra och har därför kommit med ett eget förslag. Vi bjöd också ut tekniska chefen till Älvnäs 
så hon fick bekanta sig med alla delar av Älvnäs, vilket hon uppskattade mycket. Förslaget är att vi behåller huvudmannaskapet 
och att kommunen står för skötsel av vägarna sommar och vinter. Om det händer, är det troligen om 2-3 år. Tekniska chefen 
bereder förslaget som läggs fram för politikerna. 
Kalvarna kommer tillbaka till Älvnäs men denna gång till stora fårhagen och först efter midsommar. Fåren placerar vi i lilla 
fårhagen. 
Städdagen är 26 april och 5 containrar kommer vara på plats. Midsommar kommer firas på sedvanligt sätt. 
Royne Carlsson, vägfogde, tackades för de tio år som han har varit med i styrelsen. 
 
17. Meddelande om plats där årsmötesprotokoll hålls tillgängligt 
På anslagstavlorna och på hemsidan. 
 
18. Stämman avslutas 
Ordföranden tackade alla som hade kommit och avslutade mötet. 
 
 
Detta protokoll signeras digitalt. 
 
 
 
Hans Christiansen    My Blomqvist Olsberg 
Ordförande   Sekreterare 
 
 
Justeras av: 
 
 
Robert Östling   Rolf Wallentin 
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